
  

  

 

 

 
 
Att kommunen tar ett grepp om frågan kring hot och våld mot förtroendevalda  
är oerhört viktigt, och skälet till detta framkommer tydligt i skrivelsen. 
 
Vi tycker att ingången med en generös hållning från kommunen vad gäller stödet  
till de politiskt förtroendevalda en korrekt hållning. Att hänvisa till respektive parti  
är inte görligt då partierna många gånger saknar sakkunskapen, och ibland kanske 
också resurserna för att göra detta på ett korrekt och likvärdigt sätt. 
 
Vi tycker att alla som innehar ett förtroendeuppdrag i kommunen ska få utbildning  
i säkerhet, inte bara erbjudas. Detta för att ingen går in i politiken och tror att det  
ska hända, men det kan hända alla. Att dessutom hitta former för hur detta lyfts 
kontinuerligt tror vi är viktigt. 
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